
Protokoll Smedskjortan norra
Datum: 16/3-2011

Sida:     1 (3)   

Sammanträde: Årsstämma Närvarande:    

13 fastigheter representerade 

Ansvar: Klart:
1. Beslutades att mötet utlysts på rätt sätt. 

2. Den föreslagna dagordningen godkändes.

3. Till ordförande för stämman valdes Sam Tabbert.

4. Till sekreterare för stämman valdes Ivan Törnkrantz.

5. Till justeringsmän för stämman valdes Thommy Kembring & Magnus Sköld 

6. Styrelsens och revisorernas berättelser gicks igenom.  
   

Styrelsen Vinter 
2011

6a. Föreningen har för tillfället inget skottningsavtal med Wirbladhs eller 
någon annan aktör enligt ordförande Sam Tabbert. Ett sådant avtal behövs 
skrivas.

6b. Tidigare bestämda gemensamma inköp genomförda.

6c. Revisorerna önskar vara med på styrelsemöten när detta anses relevant. 

6d. Revisorerna efterlyser godkännande av styrelse vid alla gemensamma 
inköp.    

Styrelsen 6e. Titta närmare på avgiften till Tele2 Vision AB. Vad betalar vi för 
egentligen?

7. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

8. Inga motioner inkomna. 

9. Ersättning till styrelse och övriga funktioner förblir oförändrad.   

10. Styrelsens förslag till budget godkändes. Föreningsavgiften förblir 
oförändrad efter omröstning. Andra förslag var sänkning med 100 kr respektive 
200 kr. 

11a. Till ordförande valdes Sam Tabbert på 1 år.

11b. Till ordinarie styrelseledamöter valdes Per Lindberg, Ingvar Pettersson 
och Ivan Törnkrantz på 1 år.

11c. Till suppleanter valdes Anette Åberg och Torbjörn Myrhall på 1 år.

12. Till revisorer valdes Jan Andersson och Magnus Sköld, samt suppleant 
Tomas Olofsson på 1 år.
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Styrelsen 13. Till valberedning valdes Lars Ehrnborg på ett år. Styrelsen utser en person 
till.   

14a. Till tillsyningsmän valdes Fredrik Erlingsson och Mattias Åberg på 1 år.

14b. Till att sköta värmedebiteringen valdes Thommy Kembring på 1 år.

14c. Till att sköta undercentralen valdes Kåre Eriksson på 1 år.

15a. Städdag lördagen den 21 maj, kl. 10.00. Kallelse i brevlåda.

15b. Ny jourlista gällande 2011/2012 delas ut inom kort. Kommer även att 
finnas på vår hemsida: www.smedskjortannorra.se

16a. Samtliga hushåll rekommenderas att ta bort grus på väg utanför sin 
fastighet. Vi kan inte lita på att Kalmar kommun gör detta. Sanda vid behov! 

16b. På grund av problem med hemsidan finns inte alla protokoll från 
styrelsemöten tillgängliga där.

Styrelsen 16c. Byte till mer energisnål belysning? Styrelsen ser över detta.

16d. Ersättning till ideella funktionärer tas upp vid nästa årsstämma.

Styrelsen 16e. Information till nyinflyttade? 

Styrelsen 16f. Gångvägen till trappan i mycket dåligt skick. Styrelsen tar in offerter på 
asfaltering.

Tillsynings
män

16g. Köpa in skyddsutrustning för gemensamma maskiner om detta behövs. 
Obs! 18-årsgräns som bestämts sedan tidigare. 

16h. Vår kassör Gun Hilén önskar att alla uppger sitt husnummer vid betalning 
av föreningsavgiften. 

16i. Stolparna vid undercentralen sitter fast! Denna väg kan komma att behöva 
användas av räddningstjänsten. Blir en av punkterna på städdagen. 

16j. Thommy Kembring informerade om en 1.5% prisökning för fjärrvärme 
och vatten under 2011. 

Ingvar P 16k. Rengöring av fläktblad. Sotarens pris för detta? Information i brevlådan.
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……………………………….
Sekreterare Ivan Törnkrantz

………………………………... ………………………….
Justerare Thommy Kembring Justerare Magnus Sköld

 


